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Verslag vergadering Raadsronde Gele Kamer     31 maart 2015 
Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Bestemmingsplan Beatrixhaven 
 
Aanwezig 
Fractiewoordvoerders: de heren Nol Beckers, Bonder, Demandt, Pie Frijns, Janssen, Mulkens, 

Schoffeleers, Schulpen, Sondeijker, Van der Gugten en Van Lune 
Voorzitter: de heer Mertens 
College: wethouder Van Grootheest 
Griffie: mevrouw Leenders (secretaris) 
 

De voorzitter opent de vergadering om 20.02 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom. De 
voorzitter deelt mee dat voor het industrieterrein Beatrixhaven op 18 juni 2013 een nieuw 
bestemmingsplan is vastgesteld. Tegen dit besluit zijn enkele beroepen ingediend bij de Afdeling 
bestuursrechtspraak van de Raad van State. In het kader van een beroepsprocedure is op 22 
oktober 2014 een tussenuitspraak gedaan waarbij een zogeheten bestuurlijke lus is toegepast. Met 
dit besluit wordt gevolg gegeven aan de opdracht aan de Afdeling bestuursrechtspraak om binnen 
26 weken een aantal wijzigingen in het bestemmingsplan aan te brengen. Dit is feitelijk een 
technische aanpassing om invulling te geven aan de wens van de Raad van State om meer 
flexibiliteit toe te passen op het gebied van geluid passend binnen het beleid van de 
bedrijvenzonering. 
 
De VVD (Demandt) gaat akkoord met het gewijzigde vastgestelde plan. 
 
De SP (Bonder), de Seniorenpartij (Frijns), de Maastrichtse Volkspartij (Sondeijker), het CDA 
(Beckers) en GroenLinks (Van der Gugten) gaan ook akkoord met het gewijzigde 
bestemmingsplan Beatrixhaven. 
 
De PvdA (Van Lune) vindt het bestemmingsplan ook rijp voor besluitvorming. De PvdA vraagt 
waarom men toch tegen iets aan loopt waarover de Raad van State valt. Is dit een incident of iets 
wat Maastricht structureel fout doet? 
 
Partij Veilig Maastricht (Schulpen) stemt ook in met het gewijzigde vastgestelde plan. 
 
D66 (Schoffeleers) gaat ook akkoord. In het begeleidingsbriefje staan acht beroepschriften en in het 
stuk staan zeven beroepschriften. Wat is juist? 
De griffier antwoordt dat dit een foutje is. Het zijn zeven beroepschriften. 
 
Wethouder Van Grootheest geeft aan dat in het afgelopen jaar heel veel bestemmingsplannen 
door de raad zijn goedgekeurd. In totaliteit haalt het gros van de plannen de eindstreep zonder 
aanpassingen. De raad mag hierop trots zijn. Soms is er echter sprake van nieuwe jurisprudentie en 
soms heeft een respondent een terecht punt. Dit kan dan worden gecorrigeerd. De wethouder ziet 
het als een positief incident. 
 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het bestemmingsplan instemmen. Dit bestemmingsplan 
wordt dan ook in de volgende raadsvergadering geagendeerd. De voorzitter sluit onder 
dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 20.08 uur. 
 
 
 
 
Maastricht, 31 maart 2015 
 
 
 
Leenders     Mertens 
Secretaris     Voorzitter 




